

Mrs. Finestone, seconded by Mr. Ouellet, moved motion numbered 8A,—That Bill C-19, be amended in Clause 11

(a) by adding immediately after line 9 at page 4 the following

“(2) No person shall directly or indirectly acquire control of the Company without the prior approval of the Commission.”

(b) by striking out line 18 at page 4 and substituting the following therefor:

“(1), (2).1 or (3) may be specific or general and”.

After debate thereon, the question being put on the motion, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 114(11).

Mrs. Finestone, seconded by Mr. Ouellet, moved motion numbered 9,—That Bill C-19, be amended in Clause 11 by striking out line 27 at page 4 and substituting the following therefor:

“of not less than ninety per cent of the total”.

After debate thereon, the question being put on the motion, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 114(11).

Mrs. Finestone, seconded by Mr. Ouellet, moved motion numbered 10,—That Bill C-19, be amended in Clause 12 by adding immediately after line 39 at page 4 the following:

“(2) The CRTC may, of its own motion or on any matter before the Commission, examine the dividends paid, or proposed to be paid, by Bell Canada to Bell Canada Enterprises, as well as any loans, royalties, contracts, management fees, or other inter-corporate transactions and, if the Commission finds that any of these has resulted in, or is likely to result in, rates to customers of Bell Canada which are not reasonable and just, the Commission may set aside such transaction in whole or in part and may make such other order as it deems necessary to compensate or protect customers of Bell Canada.”

After debate thereon, the question being put on the motion, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 114(11).

By unanimous consent, Mr. Althouse for Mr. Orlikow, seconded by Mr. Hovdebo, moved motion numbered 12,—That Bill C-19, be amended in Clause 13 by striking out lines 25 to 43 at page 5.

Mrs. Finestone, seconded by Mr. Guilbault (Saint-Jacques), moved motion numbered 13,—That Bill C-19, be amended in Clause 13 by striking out lines 30 and 31 at page 5 and substituting the following therefor:

“satisfied that such action would constitute the only practical and effective means of achieving”.

After debate thereon, the question being put on motion numbered 12, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 114(11);

M<sup>me</sup> Finestone, appuyée par M. Ouellet, propose la motion numéro 8A,—Qu'on modifie le projet de loi C-19, à l'article 11,

a) en ajoutant à la suite de la ligne 8, page 4, ce qui suit:

«(2) Nul ne doit acquérir directement ou indirectement le contrôle, de la Compagnie sans l'autorisation préalable du Conseil.» et

b) en remplaçant la ligne 17, page 4, par ce qui suit:

«phes (1), (2) et (3) peuvent être générales ou».

Après débat, cette motion est mise aux voix et, conformément à l'article 114(11) du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

M<sup>me</sup> Finestone, appuyée par M. Ouellet, propose la motion numéro 9,—Qu'on modifie le projet de loi C-19, à l'article 11, en retranchant la ligne 27, page 4, et en la remplaçant par ce qui suit:

«vingt-dix pourcent de toutes les actions avec».

Après débat, cette motion est mise aux voix et, conformément à l'article 114(11) du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

M<sup>me</sup> Finestone, appuyée par M. Ouellet, propose la motion numéro 10,—Qu'on modifie le projet de loi C-19, à l'article 12, en ajoutant à la suite de la ligne 37, page 4, ce qui suit:

«(2) Le Conseil peut, d'office ou à l'occasion de l'étude d'une question qui lui est soumise, examiner les opérations en matière de dividendes payés, ou dont le paiement est proposé, par Bell Canada à Entreprises Bell Canada, de même qu'en matière de prêts, redevances, contrats, honoraires de gestion ou autres opérations faites entre sociétés et, s'il conclut que certaines ont eu ou risquent d'avoir pour effet d'entraîner, pour les clients de Bell Canada, des taux déraisonnables ou injustes, le Conseil peut annuler ces opérations en totalité ou en partie et rendre toute autre ordonnance qu'il juge nécessaire pour dédommager ou protéger les clients de Bell Canada.»

Après débat, cette motion est mise aux voix et, conformément à l'article 114(11) du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

Du consentement unanime, M. Althouse, au nom de M. Orlikow, appuyé par M. Hovdebo, propose la motion numéro 12,—Qu'on modifie le projet de loi C-19, à l'article 13, en retranchant les lignes 26 à 43, page 5.

M<sup>me</sup> Finestone, appuyée par M. Guilbault (Saint-Jacques) propose la motion numéro 13,—Qu'on modifie le projet de loi C-19, à l'article 13, en retranchant la ligne 27, page 5, et en la remplaçant par ce qui suit:

«constituerait le seul moyen efficace et pratique».

Après débat, la motion numéro 12 est mise aux voix et, conformément à l'article 114(11) du Règlement, le vote par appel nominal est différé; et